

ملحق «ب» - الرسوم والعمولات للأسواق الدولية

Appendix «B» - Fees & Commissions for International Markets

Trading Commission

عمولة التداول

US Markets

- 0.20% of transaction value
- Minimum commission of USD20
- Minimum amount for transfer is USD3,000
- American Depository Receipt (ADR) Fees/Conversion: USD25 plus pass through fees from ADR sponsor and/or third parties.
- Shares priced less than USD1, an additional USD0.002 per share will apply to the commission, with a max addition of 0.75% from the trade value
- An additional USD0.001 per share will be added for Pre and Post Market sessions
- An additional USD0.5 per share will be added for Overnight Session

أسواق الولايات المتحدة

- 0.20% من قيمة الصفقة
- الحد الأدنى للعمولة 20 دولار أمريكي
- الحد الأدنى للتحويل 3,000 دولار أمريكي
- رسوم/تحويل إيصال الإيداع الأمريكي (ADR): 25 دولاراً أمريكياً بالإضافة إلى رسوم المرور من راعي الـ ADR و/أو أطراف ثالثة
- تحويل إيصالات الإيداع الأمريكية/ 25 دولار أمريكي بالإضافة إلى رسوم أطراف ثالثة
- الأسهم التي يقل سعرها عن 1 دولار أمريكي، سيتم زيادة مبلغ 0.002 دولار أمريكي للسهم الواحد على العمولة، ويحد أقصى 0.75% من قيمة التداول
- سيتم إضافة مبلغ 0.001 دولار أمريكي لكل سهم لجلسات ما قبل وما بعد السوق
- سيتم إضافة مبلغ 0.5 دولار أمريكي لكل سهم للجلسة الليلية

UK Market

- 0.30% of the transaction value
- Minimum commission of GBP20 per transaction
- Minimum amount for transfer is GBP3,000

سوق المملكة المتحدة

- 0.30% من قيمة الصفقة
- الحد الأدنى للعمولة 20 جنيه استرليني لكل معاملة
- الحد الأدنى للتحويل 3,000 جنيه استرليني

Additional safe custody charges:

- GBP20 per transaction
- 5Bps per annum

رسوم حفظ الأوراق المالية:

- 20 جنيه استرليني لكل عملية
- 5 Bps سنوياً

Europe Market

- 0.30% of the transaction value
- Minimum commission of €20 per transaction
- Minimum amount for transfer is €3,000

أسواق أوروبا

- 0.30% من قيمة الصفقة
- الحد الأدنى للعمولة 20 يورو لكل معاملة
- الحد الأدنى للتحويل 3,000 يورو

Additional safe custody charges:

- €20 per transaction
- 5Bps per annum

رسوم حفظ الأوراق المالية:

- 20 يورو لكل عملية
- 5 Bps سنوياً

Certain exchanges, professional associations and/or regulatory authorities may impose fees, taxes, charges and/or duties on transactions conducted by the client. All such fees, taxes, charges and/or duties including (SEC/TAF/ADR fees) will be passed through to the client and deducted from the client's account with Boubyan Capital Investment Company.

قد تفرض بعض البورصات والجمعيات المهنية و / أو السلطات التنظيمية رسوماً و / أو ضرائب و / أو رسوماً على المعاملات التي يجريها العميل. سيتم تمرير جميع هذه الرسوم والضرائب والتكاليف و / أو الرسوم بما في ذلك (رسوم SEC / TAF / ADR) إلى العميل وخصمها من حساب العميل لدى شركة بوبيان كابيتال للاستثمار.

Name

الاسم

Signature

التوقيع

Date

التاريخ